
Toelichting jaarrekening 2022-2023 - Jeugdvoetbal (Selectie en breedtesport)  

 

Sportief gezien heeft ons eerste mannen elftal een vervelend seizoen achter de rug wat uiteindelijk in 

de winterstop heeft geleid tot afscheid van onze hoofdtrainer. Gezien de eisen die de KNVB stelt was 

het noodzakelijk om tijdens het seizoen ook een interim hoofdtrainer aan te stellen. Geen fijne zaken 

die in de basis altijd geld kosten en waar we lering uit moeten trekken. Dat laatste hebben we ook 

gedaan, het bestuur & TC heeft ook als prioriteit gesteld voor het 1e elftal een goede stabiele staf die 

het voetbalbeleid van VV Bennekom onderschrijft en als hoofddoel heeft om de vereniging op 

voetbalgebied verder te ontwikkelen. In de personen van hoofdtrainer Camiel Jager ondersteund 

door Armand Mannen en Ronald Lieftink is dat ook goed gelukt. Hier zijn we zeer content mee. 

 

Vorig seizoen is er veel geïnvesteerd in Jong Bennekom. Dit heeft ook geleid tot een mooi sportief 

jaar. Promotie werd helaas niet gehaald. In de nacompetitie werden onze jonge talenten in de 

verlenging net uitgeschakeld. Een puike prestatie van deze jonge groep. De ambitie voor dit jaar is 

ongewijzigd: Bereiken van de nacompetitie met de hoop op uiteindelijke promotie. 

 

Onze jeugdelftallen hebben een mooi sportief jaar gehad met vele kampioenschappen. Vanuit de 

jo19-1 is ook wederom een jeugdspeler dit seizoen toegevoegd aan onze eerste selectie, datzelfde 

geldt voor spelers uit Jong Bennekom. Onze jeugdopleiding staat op plek 25 in de top 500 van beste 

amateuropleidingen van het land. Daarmee zijn we de hoogst genoteerde club uit de Provincie 

Gelderland. Hier mogen we met ons allen bijzonder trots op zijn, het geeft aan dat ons jeugdbeleid en 

de investeringen die worden gedaan in onze voetbalopleiding zich terugbetalen. Veel belangrijker nog 

is dat we zowel in de breedte- als selectieteams zien dat veel leden onze vereniging trouw blijven. Dit 

is cruciaal voor de continuïteit van de club en de binding met het dorp. Groot compliment voor 

eenieder die zich week in week uit inzet voor het sportplezier van onze jeugd, in het bijzonder ons 

Hoofd Jeugd Opleiding Rik Gerritsen, de scouting, de coordinatoren en alle trainers, begeleiders en 

andere vrijwilligers rond het jeugdvoetbal.  

 

Onze selectieteams jeugd spelen zonder uitzondering op divisieniveau met vooral zelf of regionaal 

opgeleide spelers. Dit realiseren we door passend trainingsaanbod en door het opleiden van 

trainers/coaches die spelers beter maken. De KNVB stelt hier inmiddels ook minimale (licentie) eisen 

aan. Hierdoor worden teams beter en uiteindelijk wordt VV Bennekom hierdoor een betere club. Dit 

willen we doen met een eerste elftal dat in de huidige 1 e klasse structureel meedoet voor promotie 

naar de hoofdklasse. Bennekom wil dat realiseren met een groot gedeelte van spelers uit de eigen 

jeugdopleiding of uit de directe regio. De condities/financiën om deze ambitie structureel te kunnen 

waarmaken worden in overleg tussen TC en Algemeen bestuur gerealiseerd. Naar verwachting zal de 

begroting voor Bennekom-1 op hoofdlijnen stabiel blijven, strategische investeringen zullen ten 

goede komen aan de kwaliteit van de jeugdopleiding en de teams die toeleveren aan Bennekom-1. 

Een onzekere factor binnen dit geheel is de stijging van de minimum lonen, die de komende jaren een 

flinke impact kan hebben op de begroting van de TC. 

 

Voor de goede doorstroom van de eigen jeugd naar het 1e team is een belangrijke rol weggelegd voor 

ons beloften-elftal (dit team is samengesteld uit de hoogste selectieteams en speelt zijn wedstrijden 

op dinsdag) en ons 2e elftal (‘Jong Bennekom’). Jong Bennekom bestaat dit seizoen  voornamelijk uit 

spelers afkomstig uit onze eigen jeugd. Er zijn bovendien plekken beschikbaar gesteld voor 

stageperiodes voor talenten bij ons 1ste elftal. We plukken hier inmiddels in steeds grotere mate de 

vruchten van. Er stromen steeds meer talenten door vanuit onze jeugdopleiding naar het eerste 

elftal. De ambitie van Jong Bennekom/2e elftal ligt op het bewerkstelligen van de combinatie van 



plezier en prestatiecultuur. Om de doorstroming en scouting de komende jaren beter te 

optimaliseren, heeft Bennekom een talentenbegeleider aangesteld in de persoon van Arjan 

Hendriksen. Doel van deze functie is onze talenten vanuit de bovenbouw en 1e & 2e elftal specifiek te 

begeleiden op persoonlijk & voetbaltechnisch gebied. Ook draait Arjan mee in de trainingen van ons 

beloften-team en Jong Bennekom en bekijkt hij gericht de wedstrijden van onze talenten met het oog 

op ontwikkeling en scouting. Om de aanwas van nieuwe leden in de onderbouw (met name 

Bambino’s en FIFA League, jongens en meiden) te vergroten hebben we geïnvesteerd in een nieuwe 

functionaris, technisch coördinator onderbouw. In de persoon van Mark van Wijk is deze persoon 

functie inmiddels vervuld. De werkzaamheden van Mark richten zich met name op de aansturing en 

ontwikkeling van de onderbouw & voetbalacademy, in nauwe samenspraak met de Hoofd Jeugd 

Opleidingen. Daarnaast zijn er vanuit de coordinatoren van de Bambino’s / FIFA League (en 

ondersteund door betrokken leden) diverse initiatieven genomen om de aanwas van nieuwe leden in 

de jongste leeftijdscategorie aan te moedigen. Dit betreft onder meer het vergroten van de 

zichtbaarheid van de wekelijkse trainingen/partijtjes (door aankleding, spelen op hoofdveld), de 

organisatie van jeugdactiviteiten buiten het directe voetbal om en zichtbare wervingscampagnes 

binnen Bennekom en via scholen.  

 

Om de breedtesport teams beter faciliteren in het seizoen 2022-2023 uitvoering gegeven aan het 

nieuwe jeugdbeleid. In dat verband is onder meer de cursus Train de Trainer aangeboden, op twee 

niveaus (beginnende trainers, en gevorderden). Dit is gebeurd in nauwe samenwerking met Vitesse, 

de cursus werd zeer goed bezocht (meer dan 40 trainers in totaal) en buitengewoon goed ontvangen. 

Tevens is een aantal jeugdleden bereid gevonden om een jeugdteam onder zijn/haar hoede te 

nemen, als onderdeel van ons beleid om met name de lagere breedtesport teams beter te voorzien 

en tegelijkertijd de betrokkenheid van jeugdleden bij de vereniging te vergroten. Tenslotte zijn via 

gerichte investeringen de ‘topsportvoorzieningen’ verbeterd, onder andere voor vervoer naar verre 

uitwedstrijden. 

 

Gestimuleerd door de goede prestaties van de oranjeleeuwinnen en speelsters die op internationaal 

niveau prijzen behalen, wint het vrouwenvoetbal nog steeds aan populariteit en worden de 

voetballende dames ook steeds ambitieuzer. De aanwas van vrouwelijke leden bij VV Bennekom blijft 

helaas wel wat achter op de landelijke trend. Om die reden was in het afgelopen seizoen reeds 

besloten om Vrouwen-1 prominenter neer te zetten (onder meer via een vergoeding voor de 

speelsters), met meer uitstraling en allure richting de regio. Voetballend werpt dit zijn vruchten af, 

Vrouwen-1 is kampioen geworden in de 3e klasse, puik gedaan! 

 

Het leidt echter nog niet tot de gewenste groei van het aantal leden van onderaf. Dat willen we dit 

seizoen stimuleren via een gerichte investering in de jongste jeugd, zowel jongens als meiden (zie 

boven). Bij de pupillen willen we zoveel mogelijk het gemengd voetbal stimuleren. Vanaf onder 13 

worden meidenteams gevormd en veel beter dan nu ingebed binnen de jeugdopleiding die zo 

succesvol werkt voor de jongensteams. Dit betekent bijvoorbeeld dat meidenteams die op 

selectieniveau spelen dezelfde faciliteiten krijgen aangeboden als de jongens selectieteams. De 

MO17-1 maakt daar op dit moment gebruik van. Waar nodig worden gerichte maatregelen genomen 

om de groei van het meidenvoetbal bij VV Bennekom verder aan te jagen. Om de meidenafdeling 

door te ontwikkelen, te zorgen voor een gezonde doorstroom naar vrouwen 1,2, en 3 en daarnaast 

concurrerend te kunnen zijn voor de 22 omliggende verenigingen, is het noodzakelijk om te zorgen 

voor een goede opleiding voor de meiden. Daarnaast is er de wens om met de vrouwenselectie 

minimaal in de 2e klasse te blijven spelen. Om die ambities waar te maken is het belangrijk om 

aantrekkelijk te zijn voor speelsters om bij Bennekom te (blijven) voetballen. Verdere 



professionalisering en een nog steviger positie van de selectie elftallen binnen de vereniging is van 

belang om te laten zien dat het vrouwen- en meidenvoetbal bij Bennekom serieus wordt genomen en 

daardoor extra aantrekkelijk te zijn voor nieuwe leden.  

 


